
 

 

 

Zápis a usnesení z 9. zasedání Zastupitelstva 

města Horní Cerekev, konaného dne 15. 5. 2024 v 

malém sále KD Horní Cerekev 

 

Zasedání Zastupitelstva města Horní Cerekev zahájil starosta města Milan Kunst 

v 17:00 hodin a přivítal členy zastupitelstva města. 

Přítomni: Milan Kunst, Markéta Vaňková DiS., Hana Karafiátová, Mgr. Zdeňka 

Šimanová, Jakub Máca, Ing. Zdeněk Měkuta, Mgr. Václava Šádová, Ing. Petr 

Vopálka, Ing. Mgr. Dana Mezerová Nevosádová, MUDr. Radka Paušová, Jiří Ježek, 

Mgr. Vítězslav Skopal, Mgr. Kateřina Petráková, Martin Šimák 

Omluven: Vladislav Smejkal 

+ 0 zástupci občanské veřejnosti (dle prezenční listiny) 

 

Návrh programu: 

1. Schválení programu 9. zasedání Zastupitelstva města Horní Cerekev 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele zasedání zastupitelstva města 

3. Přehled hospodaření města Horní Cerekev za období leden-duben 2024 

4. Účetní závěrka města Horní Cerekev k 31. 12. 2023 

5. Závěrečný účet města Horní Cerekev za rok 2023 

6. Schválení zadání Územního plánu Horní Cerekev 

7. Cenové nabídky na zpracování ÚP Horní Cerekev 

8. Souhlas s úplatným převodem části pozemku p. č. 1545/5 v k. ú. Horní 

Cerekev 

9. Schválení aktualizovaného plánu obnovy vodovodů a kanalizací místních 

částí města Horní Cerekev 

Město Horní Cerekev 
 

        Kraj Vysočina                                         



10.  Projednání žádosti o prodej pozemků p.č. 99/4, 99/5, 229/2, 231/3 a 

99/9 v k.ú. Turovka 

11. Dohoda o provedení práce s členem Zastupitelstva města Horní Cerekev 

12. Projednání směnné smlouvy na pozemek vhodný pro budoucí výstavbu 

rodinných domů v k. ú. Horní Cerekev 

13. Různé 

14. Diskuse a závěr 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č.01/15-05-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje navržený program 9. zasedání Zastupitelstva 

města Horní Cerekev. 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Starosta města navrhl ověřovatele zápisu MUDr. Radku Paušovou a Mgr. 

Kateřinu Petrákovou, a jako zapisovatelku paní Martinu Brýnovou. 

 

Usnesení ZM č.02/15-05-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje navržené ověřovatele zápisu MUDr. Radku 

Paušovou a Mgr. Kateřinu Petrákovou, a jako zapisovatelku paní Martinu 

Brýnovou. 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č.03/15-05-2024 

Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený přehled hospodaření města 

Horní Cerekev za období leden–duben 2024 a bere na vědomí předložené 

rozpočtové opatření č.1 schválené radou města. 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č.04/15-05-2024 

Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje předloženou účetní závěrku města 

Horní Cerekev za rok 2023 a konstatuje, že schválená účetní závěrka poskytuje 



v rozsahu skutečností posuzovaných podle § 4 vyhlášky č. 220/2013 Sb. věrný 

a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky města 

Horní Cerekev. 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č.05/15-05-2024 

Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje závěrečný účet města Horní 

Cerekev za rok 2023. Projednání závěrečného účtu schvaluje konstatováním 

souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. K předložené zprávě o 

výsledku hospodaření města za rok 2023 a k nápravě chyb a nedostatků přijalo 

následující opatření: 

Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace včetně dodatků budou 

zveřejňovány na úřední desce způsobem umožňujícím dálkový přístup a 

rozpočtová opatření budou prováděna před provedením rozpočtově 

nezajištěného výdaje. 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č.06/15-05-2024 

Zastupitelstvo města schvaluje předložené zadání územního plánu města Horní 

Cerekev. 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V rozpravě k bodu č. 7 sdělila paní místostarostka, že město oslovilo celkem 

čtyři společnosti, které se zabývají zpracováním územních plánů měst. Dále 

sdělila, že nabídku podaly dvě společnosti, a to DIS projekt s.r.o. a Plan 21 s.r.o. 

Obě společnosti mají podobný termín zpracování a to 10-12 měsíců, cenově 

vychází levněji nabídka společnosti DIS projekt a to 620 tis. Kč, Plan 21 nabídla 

cenu 688 tis. Kč  

Člen zastupitelstva města Ing. Vopálka sdělil, že všechny oslovené firmy patří 

ke špičce v tomto oboru. Dále sdělil, že se při hlasování zdrží z důvodu 

podjatosti, ale přiklonil se k názoru vybrat firmu z vysočiny, a to DIS projekt.  

 



Usnesení ZM č.07/15-05-2024 

Zastupitelstvo města projednalo předložené cenové nabídky na zpracování 

územního plánu města Horní Cerekev a schvaluje cenovou nabídku společnosti 

DIS projekt, s. r. o., IČ 60715227 s nabídnutou cenou 620 tis. Kč bez DPH. 

Hlasování: 13 x PRO, 0 x PROTI, 1 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V rozpravě k bodu č. 8 sdělila paní místostarostka, že část pozemku p. č. 

1545/5, které by mohlo město získat od Státního pozemkového úřadu sousedí 

s rybníkem Zámecký, které má již město ve vlastnictví a že vlastnit uvedenou 

část pozemku dává smysl. Dále sdělila, že jinou část tohoto pozemku 

(dlouhodobě zaplocenou a užívající společně se zahradou), kupuje od Státního 

pozemkového úřadu majitelka zámku. 

Usnesení ZM č.08/15-05-2024 

Zastupitelstvo města souhlasí s úplatným převodem části pozemku 1545/5 v k. 

ú. Horní Cerekev. 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č.09/15-05-2024 

Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje předložený aktualizovaný plán 

obnovy vodovodů a kanalizací místních částí Horní Cerekve na rok 2024. 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V rozpravě k bodu č. 10 se postupně zastupitelé vyjadřovali k prodeji 

požadovaných pozemků a převládl názor pozemky neprodat z důvodu 

zachování historických cest v majetku města, byť v současné době tyto 

pozemky jako cesty využívány nejsou. Zastupitelé byli informováni, že panu 

Lisovi, který na pozemcích hospodaří nebude bráněno v dalším zemědělském 

hospodaření. 

 

Usnesení ZM č.10/15-05-2024 



Zastupitelstvo města projednalo a neschvaluje předloženou žádost pana 

Miroslava Lisy o prodej pozemků p. č. 99/4, 99/5, 229/2, 231/3 a 99/9 v k. ú. 

Turovka. 

Hlasování: 12 x PRO, 0 x PROTI, 2 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

K bodu č. 11 navrhl starosta města uzavřít dohodu o provedení práce s členem 

zastupitelstva města až do konce roku 2026 z důvodu, že na podzim roku 2026 

nové volby do obecních zastupitelstev a nikdo dnes neví, jaké bude složení 

příštího zastupitelstva. 

Usnesení ZM č.11/15-05-2024 

Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje znění předložené dohody o 

provedení práce s členem zastupitelstva města paní Hanou Karafiátovou jejíž 

předmětem je focení občanských obřadů města Horní Cerekev a pověřuje 

starostu města k jejímu podpisu. 

Hlasování: 14 x PRO, 0 x PROTI, 0 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení ZM č.12/15-05-2024 

Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje znění směnné smlouvy na 

pozemky uvedené ve smlouvě mezi městem Horní Cerekev a panem 

Přemyslem Makovičkou a paní Helenou Makovičkovou a pověřuje starostu 

města k jejímu podpisu. 

Hlasování: 13 x PRO, 0 x PROTI, 1 x ZDRŽEL SE 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V závěrečné diskuzi se dotazoval/a: 

Ing. Mezerová Nvosádová, v jaké fázi je výběrové řízení na ředitele základní 

školy 

Paní místostarostka odpověděla, že do výběrového řízení se přihlásil jeden 

uchazeč, prvním kolem konkurzu již prošel a druhé kolo proběhne 23.5. 2024 a 

hned na stejný den odpoledne bude zasedání rady města, která může hned 

nového ředitele jmenovat do funkce. 

 



Dále se do diskuze přihlásila Mgr. Šimanová, která sdělila přítomný, že jako 

předsedkyně kontrolního výboru řešila s ostatními členy tohoto výboru 

zpochybňování důvěryhodnosti dotazníkového šetření provedené v základní 

škole a dotazovala se kdo vybíral společnost SCIO. 

Paní místostarostka odpověděla, že firma byla vybrána radou města na základě 

doporučení předsedkyně školské rady Mgr. Spálovské. 

Mgr. Skopal konstatoval, že vybraná firma SCIO, patří k těm nejznámějším a 

nejrozšířenějším a dále sdělil, že ke zpochybňování výsledků došlo ze strany 

současného vedení základní školy, kdy bylo poukazováno na malou účast na 

šetření, a to u žáků druhého stupně. 

 

Mgr. Šádová se v diskuzi dotazovala na možnost rozšíření boxu společnosti 

Zásilkovna, který je umístěn za zdravotním střediskem, je často přeplněn a 

nepřijímá tak nové zásilky. 

Starosta odpověděl, že v nedávné době došlo k jednání se společností PPL, 

která by u nás ve městě chtěla umístit také výdejní box a občanům by se tak 

rozšířila možnost výběru balíkové společnosti. Dále informoval, že soukromá 

firma nabízí instalaci výdejního boxu, který by mohlo využívat více přepravních 

společností, ale náklady spojené s pořízením a provozem tohoto boxu by neslo 

město a pořizovací cena je cca 250 tis. Kč. 

Mgr. Šádová se dále dotazovala na rozsah prací v parku na náměstí T. G. 

Masaryka. 

Místostarostka odpověděla, že probíhá další část revitalizace parku, podle 

schváleného plánu. Za autobusovou zastávkou budou vybudovány mlatové 

cestičky, prostor bude doplněn lavičkami a odpadkovými koši a také záhony 

s květinami. Dále sdělila, že ve spolupráci s Terezou Haškovou z Nového 

Rychnova bude druhá část parku doplněna posezením usazeným mezi stromy. 

Zmínila možnost dotační podpory z MAS Šipka. 

Starosta doplnil, že město jedná s provozovatelem několika stánků se 

zmrzlinou na Pelhřimovsku, který by v parku mohl umístit vkusný prodejní 

kiosek s nabídkou nejen mražených výrobků, ale také třeba kávy. Starosta 

v této souvislosti zmínil plánované omezení provozní doby trafiky za strany 

nájemníka pana Kušty. 

 



Mgr. Skopal se dále dotazoval, kdy bude opravena hrací plocha sportovního 

hřiště u základní školy. 

Paní místostarostka odpověděla, že plochu opravuje firma v těchto dnech. 

Mgr. Petráková se dotazovala na možnost opravy sítí na zmiňovaném hřišti u 

školy. 

Starosta přislíbil opravu sítí zaměstnanci místního hospodářství. 

 

Ing. Nevosádová Mezerová se dotázala, na možnost rozšíření parkování u 

mateřské školy. 

Starosta odpověděl, že v zimě návštěvníci školky rozjezdili travnatý pás pod 

parkovištěm u školky a muselo dojít k dočasnému zaplocení a opětovnému 

osetí trávy. 

Paní místostarostka upozornila, že travnatý pás podél silnice není majetkem 

města, ale Kraje Vysočina a nějaké rozšíření parkování by tak musel schvalovat 

kraj. 

 

Ing. Nevosádová Mezerová se dotazovala na průběh vyšetřování požáru lesa 

v lokalitě „Krahulčí“ 

Paní místostarostka odpověděla, že v současné době není uzavřeno 

vyšetřování, ani vyčíslená konečná škoda, kterou budeme požadovat od viníka. 

Starosta podotkl, že zasažená plocha je velká cca 3,5 ha, na části mělo město 

vysázených 4tis. ks stromků. Dále zmínil, že lokalitu v současné době sledují 

entomologové, kteří pátrají na požářišti po specifickém druhu hmyzu, který se 

na těchto plochách vyskytuje.  

 

 

V závěru starosta města Milan Kunst poděkoval přítomným členům 

zastupitelstva města za účast na zasedání. V čase 18:10 hod. Ukončil jednání 

zastupitelstva města. 

 

 



Zápis ověřil:                                                                         Starosta města 

MUDr. Radka Paušová                                                         Milan KUNST 

Mgr. Kateřina Petráková 

 

Dne 24. 5. 2024                                                             vyvěšeno: 24. 5. 2024 

                                                                                       sejmuto: 

 


